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Datum:  18-10-2023  
Onderwerp:  Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller:  Joke van Zalingen. 
Aanwezig:  Sjoukje van der Loo,  XE,  Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Janice Sewray ,Margreet 
Beerhorst , Henk van Goor, Wilma Sprong. 
Afwezig :   Thomas van Arendonk, Klaas Terpstra en Henri Brendel, Anton Bijtenhoorn en Yvon 
van Rijn. 
Twee dames die mogelijk interesse hebben in de Adviesraad zijn nu te gast, Fatma Güdük en Gea 
Werdekker. 
 

1. Opening. 
Henk opent de vergadering met een welkom aan allen en in het bijzonder de dames Güdük 
en Werdekker die deze vergadering komen luisteren . 
Henk stelt meteen een voorstelrondje in om de dames enig inzicht te geven met wie ze aan 
tafel zitten. 
 

2. Presentatie over welzijn op recept. ( Welzijnscoach Lonneke v.d. Wildt). 
Door ziekte van Lonneke kon deze presentatie niet doorgaan. 
 

3. Mededelingen. 
 
Adviesvraag Concept Verordening Jeugdhulp. 
 Sjoukje legt aan de nieuwkomers Gea en Fatma uit hoe de jeugdhulp geregeld is in 
Maassluis, Vlaardingen en Schiedam. Voorheen zaten de drie gemeenten met andere 
gemeenten bij de regio Rotterdam. De MVS gemeenten hebben besloten om de jeugdhulp 
samen in te kopen. Aanleiding was vooral om te zorgen dat de hulp rondom het kind wordt 
georganiseerd en de lijntjes korter zijn. Dit is sinds 1 januari 2023 een feit. Wilma was in 
oktober aanwezig bij een bijeenkomst over dit nieuwe jeugdmodel. Het viel haar op dat het 
principe ‘’één gezin,  één plan, één regisseur” niet werd genoemd. Vraag is: wordt dit 
principe nog wel gehanteerd? Ook zijn er zorgen over de wachtlijsten bij de jeugdhulp. 
Verder moet er bij het afgeven van een PGB goed worden gecontroleerd of het budget goed 
is besteed, om te voorkomen dat er achteraf veel geld moet worden terugbetaald. Deze 
opmerkingen zal door Sjoukje in het gevraagde advies verwerkt worden. 
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Adviesvraag Re-integratiewet. 
Er is besloten deze verordening voor kennisgeving aan te nemen en hier niet inhoudelijk op 
te reageren. Het is immers een technisch/juridisch document. 
 
Terugkoppeling Stroomopwaarts  op Sociale activering en Participatie. 
De vergadering gaat akkoord met het stuk Terugkoppeling m.b.t. het koersdocument 
“participatie op koers”. 
 
Stand van zaken ongevraagd advies Buurtcirkel. 
Pameijer staat open voor het verbreden van de  doelgroep en voor het schrappen van de 
eigen bijdrage, maar moet nog wel met de gemeente in gesprek hoe dit financieel rond te  
breien.   
 
Wilma Sprong en Yvonne  van Rijn zijn officieel benoemd tot lid van de Adviesraad. Klaas 
Terpstra wordt ook nog benoemd. 
 

4. Verslag van de vorige vergadering, 6 september 2023. 
N.a.v. punt 5. Loura heeft nog geen contact gelegd met de Tweemaster en gaat dit alsnog 
doen voor een bezoek van de Adviesraad. Janice heeft wel contact gehad met de 
Turks/Marokkaanse gemeenschap, maar nog geen uitsluitsel gekregen. 
AanZet is door Wilma benaderd. Het verslag wordt goed gekeurd. 
 

5. Concept advies Maatschappelijke opvang, Beschermd wonen en  Vrouwenopvang. 
Xandra gaat dit advies schrijven met daarin de opmerkingen van de aanwezigen verwerkt. 
Margreet stuurt Xandra haar aantekeningen. 
Coby vraagt zich af wat het concreet betekent voor de inwoners van Maassluis als deze nota 
vastgesteld wordt voor de regio. Over dit concept hangt één grote donkere wolk: huisvesting 
en voorlopig gloort daar nog geen lichtstraaltje.. 
Margreet stelt dat een goede begeleiding bij de realisering van een opvang voor wie dan ook, 
zwaarder moet wegen dan de bezwaren van buurtbewoners. Die zijn niet zozeer bang voor 
de komst van een opvang, maar voor de overlast die ze mogelijk ervaren.  
 

6. Actualiteiten/ wat is opgevallen in de Media? 
De Furieade was een groot succes.  
Nieuws lezen in begrijpelijke taal iedere woensdag op de WOS.  
Bewustzijn van ons leven in een vrij en vredig land. 
Geen vergoeding voor gastgezinnen voor het opvangen van vluchtelingen.  
 

7. Rondvraag. 
Voorstel is het traditionele etentje aan het einde van het jaar in een andere vorm te gieten 
dan we gewend zijn. Met Joke Cats zijn we daarover in gesprek om vrouwen uit Syrië erbij te 
betrekken om  ons met de Syrische keuken kennis te laten maken tijdens een kook-
workshop.  
Het volgende overleg met het College, drie keer per jaar, is maandag 21 oktober. 
Adviesraadleden kunnen daarbij zijn. Deze keer staat het hoofdzakelijk in het teken van 
kennismaken. Ook de nieuwe burgermeester zal aanschuiven. Henk, Wilma, Loura, Klaas en 
Joke melden zich hiervoor. 
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8. Sluiting. 
Henk sluit de vergadering. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 


